员工手册英文怎么写
员工手册英文怎么写？不知道的话没关系，小编已经在正文为大家找到答案了~
员工手册英文怎么写
员工手册的英文：employee manual
employee是什么意思：
n. 职员，员工，受雇人员
Most employers pay their employees on time.
大多雇主为雇佣者按时付薪酬。
Their situations are now reversed as employee has become employer.
他们双方的地位转换了,雇员成了雇主.
The Employees' Compensation Division of the Labour Department, which administers the Employees' Compensation Ordinance, assists injured employees and dependants of deceased employees in obtaining compensation from their employers.
劳工处雇员补偿科负责执行《雇员补偿条例》，协助受伤的雇员和已故雇员的家属向雇主索偿。
 Choice-referring to employer and employee choosing each other in the job interview
双向选择
Employers give red packets to their employees as a year-end bonus.
雇主发红包给他们的员工当作年终奖金。
manual是什么意思：
adj. 手工的；手动的；用手操作的
n. 手册，简介，指南
accompaniment manual
伴奏键盘 
manual intercept
人工截断 
This door is manual.
这个门是要用手操作的。
Factory Manual;Shop Manual;User's Manual;instruction manual;Instructional Manual;Operating Instructions;Operating Manual;Operational Manual
用户手册;使用说明书;使用手册;操作说明书
tank driving manual
坦克驾驶教范
